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ZAPISNIK 
 
o radu 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 19. prosinca 2023. 

u zgradi CEKOMA, Industrijska ulica 23, Nova Gradiška. 
 

Sjednicu je sazvala Dinka Matijević, mag.oec., predsjednica Vijeća.  
 
Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

 Po završenom prozivanju, Predsjednica Vijeća utvrdila je da je od ukupno 15 
izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 14. 
 

Ivan Adžić, prof., Tomislav Bećirević, Marija Bradašić Mikolčević, mag.educ.prim., 
Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Jelena Kovre, mag.educ.art., Krešimir Kušenić, dr.med.vet., 
Dinka Matijević, mag.oec., dr. sc. Marija Mihaljević, Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, 
Davorin Slišurić, dipl.iur., Sara Šefer, univ.mag.paed.et.mag.educ.hist. i Matej Zboril, 
mag.oec.. 

 
Izostanak je opravdala Ljepša Rakas-Vujčić, dr. med.. 
 
Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Borislav Vidošić, zamjenik 

gradonačelnika, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika Stručne službe Grada, Ljiljana 
Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije, Tomislav Sigurnjak, 
dipl.ing.geodezije, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti, Mihaela Đeraj, 
struč.spec.publ.admin., voditeljica Odsjeka za društvene djelatnosti, Maja Savi, mag.oec., 
voditeljica Odsjeka za EU fondove i projekte, Andrea Štengl, voditeljica Odsjeka za prostorno 
uređenje i zaštitu okoliša, Jasna Lasović, voditeljica Odsjeka za gospodarstvo i razvoj, kao i 
predstavnici sredstava javnog informiranja. 

 
Zapisnik je vodila Nela Bednarik, djelatnica u Stručnoj službi Grada. 
 
DINKA MATIJEVIĆ, predsjednica Gradskog vijeća nakon što je pozdravila nazočne 

i utvrdila da Vijeće može pravovaljano odlučivati, upitala je članove Vijeća da li imaju 
primjedbi na Zapisnik o radu 18. sjednice Gradskog vijeća održane 30. studenoga 2023..   

 
 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

jednoglasno je usvojilo Zapisnik o radu 18. sjednice Gradskog vijeća održane 30. studenoga 
2023.. 

 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća upitala članove Vijeća imaju li prijedloga za 

promjenu Dnevnog reda 19. sjednice, a kojeg su primili u Pozivu za sjednicu. 
 
Budući prijedloga za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica 

Gradskog vijeća stavila je na glasovanje predloženi Dnevni red. 
 
Gradsko vijeće glasujući 14 „za“, nitko „protiv“, temeljem članka 85. stavak 3. 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, 
broj 7/22.) utvrdilo je sljedeći:  
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D N E V N I     R E D  
1. Aktualni sat 
2. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna grada Nove Gradiške za 2023. 

3. Prijedlozi izmjena i dopuna programa Grada Nove Gradiške za 2023.: 

a) gradnje komunalne infrastrukture 
b) održavanja komunalne infrastrukture 
c) poticanja razvoja turizma 
d) javnih potreba u području socijalne skrbi 
e) predškolskog odgoja i obrazovanja 
f) promicanja kulture 
g) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja  
h) korištenja sredstava ostvarenih raspolaganjem poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske 
4. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća grada Nove Gradiške za 2024.  

  5. Prijedlog odluke o prodaji stana u vlasništvu Grada Nove Gradiške na adresi Ulica 
slavonskih graničara 19. u Novoj Gradiški  

 

Točka 1.  AKTUALNI SAT 

 VLATKO GREINER nakon što je pozdravio nazočne: „Imam jedno pitanje za 
Gradonačelnika, a vezano je za Industrijski park. Kao što znamo sukladno Ugovoru o dodjeli 
bespovratnih sredstava za projekt Tehnološki inkubator, zanima me da li su ispunjeni svi 
pokazatelji i nakon provedbe Projekta. 

Kao što znamo, u Industrijskom parku pogotovo vezano uz Tehnološki inkubator, da 
su bili i europski istražitelji, to je bila policija pa me zanima kakve su zaključke donijeli, da li 
je bilo bilo kakvih nepravilnosti u njihovom izvidu i da nas nešto malo pobliže, ako imate 
kakve informacije, da nas izvijestite.“ 

 
VINKO GRGIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sugrađane koji nas prate 

sjednicu putem medija: „Kolega Greiner, zahvaljujem Vam na pitanju i taman nekako se 
dogodile nekakve stvari evo i s ovom sjednicom da su nam pristigli određeni podaci i 
određeni rezimei određenih radnji, a ja ću Vam nabrojati koje. 

Naime, nije riječ vezano za zgradu CEKOM već je isključivo bilo riječ o 
Tehnološkom inkubatoru koji vidite kroz prozor, znači iza mojih leđa. Naime, ogroman je 
projekt za koji znate da je koštao blizu 30.000.000,00 kuna od kojih je 20.000.000,00 kuna 
bilo nepovratno i naravno sve institucije koje kontrolira Država pa evo čak i Europska unija 
su naravno bile vrlo brižne u kontrolingu cijele situacije. Mi smo na tom projektu imali negdje 
oko 16 ili 17 ZNS-ova, to znači računa koji su obavljeni, koji su ispostavljeni i koji se šalju 
Ministarstvu i Ministarstvo kada vam oni referenti koji znaju o tome puno, kada vam 
pregledaju, pogledaju i onda tek ako vam odobre onda dolaze sredstva i to je regularan put i to 
je normalan put. Međutim, hajdemo reći događa se da na nekakvim velikim projektima da se 
pojavi SAFU, to je Agencija za kontrolu financijskih protoka i svega ostaloga. Obično se 
pojavi jednom ili ni jednom. Kod nas s obzirom na nekakve stvari koje su još uvijek neću reći 
aktualne, a koje su se odvijale u tom periodu, kod nas su došle četiri puta. Znači, SAFU je bio 
četiri puta, 25. 6. 2020., 7. 8. 2020., 1. 10. 2020. i 15. 10., znači došli su uzeli su svu 
dokumentaciju, odnijeli su, pogledali su i kontrolirali su hajdemo reći. Imamo situaciju da je 
upravo sada nakon tri godine od završetka Tehnološkog inkubatora SAFU morao dati svoje 
Izvješće po svim pokazateljima o tome da li ćemo biti penalizirani, da li je došlo do određenih 
radnji ili nešto drugo, međutim evo došli smo do tog dokumenta odnosno oni su nam poslali 
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točno 30. listopada da kažu da primjedbi na Izvješće o provedbi projekta Tehnološki 
inkubator nemaju primjedbi, da je sve rađeno po Zakonu kako treba ali moram napomenuti da 
je SAFU je najviša institucija koja to kontrolira i koja vas penalizira ili ne. to je nešto kao u 
Americi FBI. Međutim kada mislite da je iznad FBI-a ne postoji nitko, onda postoji netko tko 
kontrolira i njih, a to je u hrvatskim okvirima institucija ARPA koja kontrolira SAFU. Ona se 
pojavljuje u pet, deset godina jednom ili ni jednom, govorim o jednom gradu koji ima jako 
puno projekata. Znači, ARPA je također provjerila sve ZNS-ove, provjerila sva izvješća 
SAFU-a i na kraju je izvijestila i poslala nama dokument da nema nalaza o nepravilnostima. 

Naravno, s obzirom da je taj projekt u tom trenutku bio onako pod velom sumnji kao i 
neki drugi projekti onda je početkom ove godine se umiješao i Olaf, europski istražitelji koji 
su došli ovdje u pratnji krim-policije i temeljne policije, koji su osigurali cijelu ovu zgradu, 
odnosno zgradu Tehnološkog inkubatora i napravili kontroling apsolutno svega. Sve što je 
Ministarstvo radilo pa što je SAFU kontrolirao pa su i njih prekontrolirali pa onda što je 
ARPA odradila pa su i ARPU prekontrolirali, uzeli svu dokumentaciju i poslali su nam dopis, 
ja ću iskoristiti da pročitam samo jedan dio: „Poštovani, ovim putem vas obavještavamo da je 
OLAF dovršio istragu u vezi navoda o nepravilnostima u projektu Tehnološki inkubator Nova 
Gradiška sufinanciranom iz Europskog fonda za regionalni razvoj u Hrvatskoj, a koji je 
proveo korisnik Industrijski park Nova Gradiška. U okviru ove istrage Industrijski park Nova 
Gradiška d.o.o. smatrao se umiješanom osobom. Nakon završetka istražnih aktivnosti glavni 
direktor OLAFA odlučio je zatvoriti istragu bez preporuka za poduzimanje radnji s obzirom 
na to da istraga nije utvrdila dokaze o prijevari ili nepravilnostima koji utječu na financijske 
ili druge interese Europske unije“. 

Evo, ja mislim da se ni na jednom projektu u našoj Domovini nije sručio takav 
kontroling i takva analiza svega skupa kao što je na ovome, međutim dijelim zadovoljstvo 
zajedno nadam se i s Vama da, evo prošlo je sve, dobili smo zeleno svjetlo da projekti na 
svim razinama nemaju nepravilnosti i konačno istražni organi Olafa, Europska unija to je Olaf 
također je to potvrdio jer je često bilo ne toliko direktnih ali indirektnih spomena na ovaj 
projekt jer svi znate, ako se negdje pojavi policija onda pola grada priča o tome. Isto sada 
kada je bio predsjednik Milanović bilo je puno policije i ljudi su nagađali što se događa u 
gradu vezano za neke druge ljude, ne za njega, međutim kasnije su saznali. 

Tako da, evo sa zadovoljstvom mogu reći da smo čisti kao suza kako na tom projektu 
tako i na svim ostalima.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 
MARIJAN RADIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sve koji prate sjednicu 

putem medija: „Imao bih jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika. Svima nama ovdje 
nazočnima je poznato da je ovaj Grad u svome Proračunu u ovoj godini imao četiri kapitalna 
projekta. Tri su već završena, to je bio kružni tok Paun, NK Sloga tribina, završetak 
Željezničke ulice i ostao nam je četvrti, najskuplji, najveći, to je bila Zelena tržnica koja 
faktički za svaki grad znamo što ona predstavlja, to je kultno mjesto, ona je, kada negdje 
dođete onda obično idete na zelenu tržnicu da vidite kako to izgleda, da je to jedna kultura. 
Naša je Tržnica bila u jako lošem stanju, uložili smo dosta novaca i sredstava, kraj je godine 
imamo još četrnaestak dana do nove godine pa pitam Gradonačelnika kada planira otvorenje 
zelene tržnice i zbog naših građana, a naravno zbog svih prodavača koji tamo rade i zarađuju 
za svoju egzistenciju.“ 
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VINKO GRGIĆ: „Kolega Marijane, ovaj odgovor će malo potrajati, a odgovor glasi,   
sutra. Ja pozivam sve naše sumještane, građane i ljude iz okolice, sutra ćemo otvoriti 
službeno, bez ikakvih posebnih domjenaka i stvari kao vrpce, neće biti vrpce međutim sutra 
će svi ljudi koji su svi OPG-ovci, poljoprivrednici, svi oni mali i veliki sutra će konačno 
dobiti svoje klupe i od sutra počinje rad na gradskoj novouređenoj tržnici tako da zaletite se, 
prošetajte se i da vidite zaista o čemu se radi, a mislim da ćemo imati ono što je Marijan 
rekao, da, kultno mjesto. Pogledajte ljude, novinare koji vode odlične dokumentarce po 
svijetu ako odu u neki grad, jedno od ključnih mjesta je definitivno tržnica, bazar ili nešto 
treće i onda dođu tamo i pogledaju da vide kulturu, da vide ambijent i na kraju krajeva 
proizvode poljoprivredne i druge proizvode, tako da tko god bude mogao sutra u 11,00 sati na 
tržnici, dođite pa ćemo to otvoriti.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
MARIJAN RADIĆ odgovorio je da je.  
 
DAVORIN SLIŠURIĆ nakon što je pozdravio nazočne, predstavnike medija kao i 

sve koji prate sjednicu putem medija: „Imam jedno pitanje za Gradonačelnika. Koliko je 
financijskih sredstava Grad Nova Gradiška uložio u adaptaciju Robne kuće za potrebe 
Gradske knjižnice i to po izvorima financiranja, a koliko je financijskih sredstava uložio 
poslovni partner Grada u ovom projektu? 

Kada govorim o financijskim sredstvima, dakle pitanje glasi od projektiranja pa 
nadalje, te kada se očekuje završetak radova i preseljenje Gradske knjižnice u novo adaptirane 
prostore?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala na pitanju, ako Pročelnica za financije može odgovoriti u 

ovom trenutku onda ću ja isto odgovoriti, ako ne dobiti će te pismenim putem. Zaista, ono se 
radi kroz nekoliko godina taj objekt. Ono što mogu reći o namjerama i nakanama da evo 
raspisali smo natječaj ljetos, dobili smo izvođača za pročelje prizemlja, naš dio. Mi vjerujemo 
da ćemo sljedećih desetak, petnaestak dana završiti to kao što smo rekli jer čekamo staklo, 
staklo je veliki problem danas na tržištu graditeljstva. Obećano je kroz desetak dana, čim to 
završi to je to. Međutim, mi smo Proračunom kojeg smo donijeli 30. 11. ove godine osigurali 
247.000,00 eura za konačni završetak Knjižnice uređenja kako prizemlja tako i kata. 

Čim završimo, čim krene tekuća godina od nove godine, čim završimo Plan nabave, a 
to je negdje oko sredine siječnja ići ćemo u javnu nabavu tako da nam je cilj završiti negdje  
iduće godine do Dana grada. To je nekakav reper pa ćemo vidjeti što i kako, a za ovo 
financijski dio dobiti će te pismenim putem.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ odgovorio je da je zadovoljan što će dobiti odgovor u 

pisanom obliku. 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i sve koji prate 

sjednicu putem medija: „Naime, imam dva pitanja. Prvo pitanje se odnosi na uređenje 
zapadnog Trga hoću reći kralja Tomislava. U kratkim crtama, što su izmjene odnosno 
postojeće, okvirni troškovi i pretpostavljam da se već apliciralo ili će se na neke druge izvore 
financiranja, vidim da je u tijeku izrada projektne dokumentacije i ako ne bi bila odobrena 
druga sredstva da li Grad ponovno ide u zaduživanje? 
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Drugo pitanje vezano je za izgradnju cestovne infrastrukture. Naime, kako je 
rezimirana ova godina i vidljivo je da se dosta napravilo i to je lijepo, ali građani naše 
periferije neki nisu zadovoljni jer nije ravnomjeran razvoj u centru ili na periferiji, pa evo ja 
sam zamoljena od građana Ulice Ernesta Purgarića gdje se po njihovim podacima koje su 
meni prenijeli, prodaje 25 gradilišta. Tamo se naseljavaju i mladi i hrvatski dragovoljci što 
znači da je ulica privlačna i bili bi zadovoljni čak i sa 100 metara izgrađene ceste, a drugo je 
nogostup Ljupina gdje je izgrađeno nekih 35 metara za Vašeg mandata, pa evo ljudi pitaju, Vi 
uvijek imate inicijativu pa pretpostavljam da imate i ovdje plan, a bilo bi sjajno kada bi kao i 
u financijskom Proračunu imali projekciju za 2025..“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala lijepa kolegice Mihaljević, potpuno ste u pravu. Za vrijeme 

mog mandata napravljeno je punih 35 metara te staze, za vrijeme Vašeg mandata prije toga 
niti metra. S druge strane ja sam jako nesretan kao i dijelom moji sugrađani koji žive na 
određenim ulicama ali radimo onoliko koliko radimo i koliko imamo  novaca. Radili bi puno 
više da su prihodi veći, da imamo prirez na primjer koji je ukinut na kraju krajeva, to nam je 
ukinuto 1.000.000,00 kuna, to je upravo ta staza u Ljupini, međutim mi ćemo morati naći 
neke druge načina izvora da je financiramo. Nisam zadovoljan naravno, ali ne možete sve 
meni staviti na teret da sve ceste ovoga grada i sve pješačke staze da su moje, da su razlog 
moj nerad ili nerad moje Uprave. Naravno, radimo koliko možemo ali da ne ulažemo samo u 
centar grada u novi Proračun je ubačena i Ulica sveti Vid, to je ova doslovno zadnja ulica 
pred nadvožnjak, a i sto tako radimo novu cestu, to je južni produžetak Radničke ulice gdje 
također ima puno gradilišta i puno kuća. Ono što sam sretan i drago mi je da i u Purgarićevoj 
se otvaraju gradilišta, ali i otvaraju se gradilišta u cijelom gradu. To je jedna lijepa stvar, ako 
odemo bilo gdje od te južne strane Radničke, od Zagrebačke ulice koja se gradi, od Ulice 
svetog Roka, braće Radića, od sad na drugoj strani zaista se radi, ljudi su nešto zaradili 
novčića i sada rade kuće i stvaraju obiteljske svoje domove što je jako dobro i to je vidljivo na 
kraju krajeva u našim nekim drugim stvarima i parametrima koje vidimo. Tako da ćemo mi 
tamo ulagati isto to koliko budemo mogli i koliko budemo imali novaca od prihoda. Naravno 
za svaku stvar koju ćemo graditi mi ćemo kandidirati ukoliko se natječaj otvori pa isto tako i 
za zapadni dio Trga kralja Tomislava koji nam je nužan da zatvorimo tu priču za centar grada. 
Ako ne budemo mogli dobiti bilo kakva sredstva sa strane od Ministarstva regionalnog 
razvoja ili nekoga drugoga vjerojatno će oni ići u paketu zajedno s uređenjem centra grada 
gdje je šahovnica i vjerojatno će ići zaduženje i prvo zaduženje i jedino u mom mandatu jer u 
ovom trenutku smo vratili pet, šest različitih oblika zaduživanja, neću spominjati imena ljudi, 
odnosno imena gradonačelnika koji su nam ostavili to u miraz. Sa sljedećom godinom ćemo 
sve kredite vratiti, biti ćemo na nuli i ako ne budemo imali mogućnost financiranja toga, 
vjerojatno ćemo ići jer kažem prvi i jedini i zadnji kredit za financiranje uređenja centra grada 
i s tim smo gotovi. 

Što se tiče vrijednosti zapadnog dijela Trga kralja Tomislava stigao je troškovnik u 
petak i moji suradnici su ga dobro iz analizirali i poslali na doradu jer smatramo da projektant 
nije obavio, nije pokazao s određenim stavkama, mi smo osigurali ta sredstva u Proračunu za 
sljedeću godinu, međutim kažem, vratili smo ljudima da to pogledaju, da naprave kako treba, 
da isprave i da imamo ozbiljnu situaciju jer mi smo, kako da vam kažem, projekte koje 
naručimo sada moramo napraviti još jedno dodatno kontroliranje jer ako mi ne napravimo 
onda će nam se dogoditi ovo što se dogodilo na Tržnici pa se razvuklo što se dogodilo na 
nekim drugim mjestima pa se razvuklo, što projekti nisu na toj razini kvalitete bili ili nisu 
imali informacije, konkretno na Tržnici nisu ljudi imali informacije od lokalnih tvrtki koji 
daju određenu infrastrukturu koja je krivo bila ucrtana. Kada smo digli sve onda smo vidjeli 
mnoštvo, vidjeli smo jedan oblik špageta od infrastrukture koje su prelazile jedna preko 
druge, morali smo ponovno napraviti projektnu dokumentaciju i snimiti i krenuti dalje zato se 
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to nekada i zna oteći. Sada smo malo bistriji, malo mudriji pa onda uzimamo troškovnike i 
apsolutno ih kontroliramo do zadnje decimale tako da vjerujem, jako mi je bitno da ovo 
uređenje zapadnog dijela Trga jer to je od Muzeja, to je Katastar, to je Sud i Hotel zajedno s 
crkvom sv. Terezije Avilske i to će dati jednu novu sliku našem gradu.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ odgovorila je da je. 
 
LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne kao i sve koji prate sjednicu 

putem medija: „Ja naizgled imam dva pitanja koja možda nisu tako egzistencijalno bitna. Oba 
postavljam Gradonačelniku i Gradskoj upravi, ali kada malo razmislimo vidjeti ćemo da nisu 
ni toliko nebitna. 

Prvo pitanje tiče se adventskog obilježavanja i događanja u našem gradu što doista 
pohvalno, imamo klizalište, ljudi su izašli iz kuća, međusobno se druže to je vrlo, vrlo lijepo. 
Vjerujem da se organizira organizirani doček nove godine i to je u svakom slučaju za 
pohvalu, ali se čudim udrugama za zaštitu životinja što nisu reagirale, naime zanima me točno 
koliko košta vatromet za doček nove godine jer smo svjedoci, to nam središnji dnevnici 
svakodnevno prenose da gradovi masovno otkazuju vatromete upravo zato što životinje se 
izuzetno boje vatrometa, na primjer naši prijatelji kažu da ne mogu otići od svoje kuće jer 
pucnjava za novu godinu, psi se toga strašno boje to znaju svi oni koji imaju životinje. Ne bi li 
se sredstva koja se utroše za vatromet mogla korisnije i dugotrajnije, isplativije utrošiti 
između ostaloga i za zaštitu životinja ili možda uputiti prema onima kojima je to potrebno, na 
primjer stipendiranje učenika i studenata. Dakle, to je prvo pitanje. 

Drugo pitanje tiče se ove prekrasne zgrade, doista mi je izuzetno drago što sam imala 
priliku vidjeti ovu zgradu, nadam se da ću je danas barem u tijeku stanke moći i obići, voljela 
bih vidjeti. Prostor je impresivan i to je prostor ovoga Grada. Na dolasku ovdje čuli smo da su 
neki gradski vijećnici bili pozvani na otvaranje CEKOM-a i ove zgrade, bilo bih mi drago da 
su bili pozvani svi gradski vijećnici tim više što su svi gradski vijećnici bili za kad god je bilo 
riječ glasali jednoglasno za CEKOM kada su se donosile odluke na gradskim vijećima. Bilo bi 
mi drago, kada god sam negdje gostujuća da me pozdravi domaćin kuće u koju ja ulazim, 
dakle mi smo ovdje gosti, mi nismo u Gradskoj vijećnici gdje se održava Gradsko vijeće i bilo 
bi lijepo da je svoje goste domaćin ove ustanove pozdravio. Osim toga, zanima me hoće li 
ovo biti uobičajena praksa da se dakle razlog zbog kojih se ovo Gradsko vijeće održava u 
ovom impresivnom prostoru osim da se Gradsko vijeće upozna s ovim prostorom, hoće li 
ubuduće biti praksa da se sjednice Gradskoga vijeća iz izmiještaju jer ako se sjednice 
Gradskoga vijeća izmiještaju pa je na sjednicama i prisutna cijela Gradska uprava onda je to 
poprilično i ljudima nezgodno, moraju sve seliti, svi moraju dolaziti, svi gradski vijećnici 
moraju doći i imati način na koji doći do ovdje, a ne moraju svi gradski vijećnici imati vlastiti 
automobil. Kako da dođu oni koji nemaju riješen prijevoz, stopom, a kada već nemamo 
organiziran gradski prijevoz. Dakle, hoće li se sjednice Gradskog vijeća održavati u Gradskoj 
vijećnici ili će se izmiještati i zanima me konkretno cijena koštanja vatrometa.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Poštovana vijećnice, zahvaljujem na lijepim riječima vezano za 

Advent, uređenje i sadržaje koji su stvarno puni preko vikenda i puno ljudi obilazi, dolazi 
zajedno s njihovom djecom ili puno druge djece koja dolaze jednostavno na naše klizalište 
koje je opet daleko jeftinije nego ono u Zagrebu ili nekim drugim gradovima. Tako da se to 
vidi i ljudi koji dođu iz tih gradova oduševljeni su cijenom kako cijenom klizališta tako i 
cijenom kuhanog vina, hranom, hrenovke ili već čega što se prodaje tamo. 
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Što se tiče, da, jeste u pravu ste što se tiče ovoga vatrometa. Mi ćemo pratiti jer neki 
gradovi su zaista pokazali interes da ne slave više na taj oblik da ne financiraju vatromet zbog 
brige o životinjama i ima razloga koji je meni apsolutno prihvatljiv, međutim vidjeti ćemo 
kako drugi tako ćemo mi biti također zajedno, ali evo  i mi vijećnici možemo sjesti jedan dan i 
provjeriti što se tiče toga. Vatromet je tradicija, prvu sliku ujutro kada se probudite vidite 
vatromet iz Sydneyja, znači ne vidite nešto drugo već vidite tu lijepu sliku koja je takva i 
jednostavno svi mi, hajdemo reći u tom filmu i očekujemo nekakav vatromet, ali evo dano je 
na razmišljanje. Inače, što se tiče same cijene, ja znam da je bilo negdje oko 15.000,00 kuna, 
to je bio vatromet za NG-ljeto međutim uz to smo dobili, da ne kažem gratis, vatromet za 
novu godinu, ali to je bilo prije godinu, dvije kada mi je još ostalo u glavi, ali sada ćemo 
provjeriti pa će te dobiti informaciju točnu koliko on košta. 

Što se tiče CEKOMA, da, htjeli smo Predsjednica i ja s obzirom da je zaista ovo sve 
impresivno i pitanje kada će se, kada je Grad imao nešto tako i kada će opet takve biti jer 
zadnjih 30 godina ne vidim, bilo je ulagano dosta u infrastrukturu i neke druge stvari, ali 
ovakvo jedno zdanje nije bilo. Jednostavno, provjerili smo mogućnost infrastrukture to su ove 
kamere i sve ovo što ima ozvučenje da li može i onda je sam i direktor u razgovoru predložio 
da to bude ovdje odmah poslije otvaranja. Mi smo čak razmišljali prije sjednicu kada smo 
donosili Odluku za Proračun međutim htjeli smo da prođe otvorenje koje je prošlo i onda da 
vi svi skupa dođete ovdje da vidite ovo sve i naravno u jednoj pauzi napraviti ćemo jednu 
malu ekskurziju okolo da vidite zaista impresivnih 29 najsuvremenijih strojeva u domeni 
strojarstva. 

Što se tiče direktora ja mogu u njegovo ime se ispričati jer je čovjek dobio poziv na 
sud i on je zaista opravdan, da nije vjerojatno bi nas tu dočekao kao što inače radi to i 
vjerujem da će to završiti pa će nam se u jednom trenutku pridružiti. Ako vam nije dao 
pozdravnu dobrodošlicu onda će na odlasku vjerojatno to učiniti s istom željom. 

Drugo, evo veselim se ovako, već pričamo o CEKOMU zaista, bilo je puno ljudi iz 
akademske zajednice koji svi žele doći ovdje jednostavno biti sa svojim studentima, educirati 
se, svi ovi strojevi su industrija 4,0, iznad toga više nema, priča se o 5,0 ali toga još uvijek 
nema tako da mnogi partneri, mnogi investitori jednostavno su zatečeni i ono što sam rekao, 
od ovoga trenutka sve će biti drugačije, zaista će sve biti drugačije jer mi smo sada partneri 
našim suradnicima, našim partnerima u Industrijskoj zoni to su sve ove kompanije koje se 
otvaraju, njima je nužno bilo potrebno jedan takav istraživački centar gdje oni ne moraju 
direktno ulagati u strojnu infrastrukturu da to naprave već se prošetaju ovdje, zauzmu 
određeno vrijeme, zauzmu određene strojeve i naprave ono što trebaju napraviti. Tako da u 
svakom slučaju sve me ovo jako lijepo veseli, a kada budemo imali još jednu takvu zgradu ili 
nešto slično onda ćemo sigurno napraviti i otvorenje, odnosno sjednicu Gradskog vijeća, a ja 
vjerujem da nitko od nas neće to doživjeti, daj Bože da doživi ali nećete biti vijećnik.“ 

 
LJLILJANA PTAČNIK: „Hvala, zadovoljna sam odgovorom što se tiče vatrometa i 

doista da o tome promislimo svi koliko god možemo. Odgovorom na drugo pitanje nisam 
zadovoljna, to bi Talijani rekli „tempi passati“, dakle prošao je trenutak otvorenja, naknadno 
obilaženje, moje pitanje je bilo zašto su samo neki, a ne svi gradski vijećnici dobili Poziv za 
otvaranje CEKOM-a i hoće li izmiještanje sjednica Gradskog vijeća biti praksa ili je ovo 
izuzetak?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Na ovaj zadnji dio pitanja – ovo je izuzetak, rekao sam zbog čega, 

a što se tiče Poziva ja ih nisam sastavljao, ja nisam pisao listu poziva, to će te pitati direktora.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „U ovom trenutku nemamo namjeru održavati sjednice, mogu 

ja i ako vijećniku ne bi trebao odgovarati na pitanja, ovo je jedna zaista iznimna situacija i 
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prilika da se sjednica održi u našem CEKOMU i mislim da bi svi trebali biti jako sretni i 
zadovoljni, inače u budućnosti nema nikakvih planova za premještanje.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i slušateljice i 

slušatelje koji prate sjednicu: „Kako je zadnja sjednica i zadnji Aktualni sat s kojim, da 
kažem, teroriziramo naše pučanstvo, dakle šalim se naravno, ja bih iskoristio priliku i svima 
nama, našim sugrađanima čestitao bih sretan i blagoslovljen Božić da ga provedu s obiteljima. 
Godina je inflacije, teška je godina, želim svima da nam iduća 2024. bude bolja. 

Poštovani Gradonačelniče imam dva pitanja za Vas. Prvo pitanje, malo sam sinoć 
listao ta naša pitanja postavljena na Gradskom vijeću, a i sjećam se da sam prije jedno možda 
godinu i pol, dvije postavio pitanje, a kasnije je jedna kolegica iz Vašeg Kluba postavila to 
isto pitanje. Radi se o onom igralištu gore u Kikićevom naselju. To je kada gledamo možda 
najelitniji dio grada ako ćemo gledati po cijenama nekretnina koje su tamo, rekli ste da ćemo 
nešto poduzeti, doista jutros sam se provozao, neka kanta puna je nekakvog najlona, kutije su 
neke razbacane, doista tužno u ovo jedno jesensko jutro izgleda to igralište. Da li i kada 
stvarno planirate nešto urediti? 

Drugo pitanje, često ste i sami rekli kada si u politici onda te ljudi susreću, 
zaustavljaju, također i meni je tako. Imam jedno pitanje, roditelji iz Dječjeg vrtića Radost su 
me pitali. Radost je jedan novouređeni Vrtić koji je prekrasan, međutim nekako mislim da fali 
možda jedno modernije dječje igralište u njemu. Dakle, govorim o Radosti, da li možemo 
pronaći neka sredstva, nešto da se to igralište ipak malo…, Vrtić je pun djece, kao što ste rekli 
sva djeca su primljena što je vrlo pohvalno tako da stvarno veliki broj na sreću naše djece je 
tamo. Da li postoji nekakva mogućnost da se nešto napravi na tom igralištu?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Bećireviću, hvala na pitanjima. Što se tiče Kikićevog 

naselja odmah ću Vam reći, javna nabava je u tijeku. Znači, čim dobijemo ugovore, dobijemo 
odabir, dobiti će ugovor, potpisati ćemo i vjerojatno do proljeća će to biti gotovo. 

Što se tiče Dječjeg vrtića Radost, naravno mi smo uložili pri završetku energetske 
obnove u Maslačku za nove sprave, postaviti ćemo vjerojatno i ovo, tu nema nikakvih 
problema, međutim bilo je nekoliko projekata, odnosno programa sufinanciranja Europske 
unije gdje je to jednostavno prošlo mimo nas, u stvari više mi imamo vrtića barem da su 
pokazali inicijativu ili nešto slično mi bi se kandidirali i naravno što se tiče toga dobili 
sredstva. Naravno ulagati ćemo sredstva, kada Kikićevo završimo uvijek imamo svake godine 
još po jedno dječje igralište, nema razloga da to ne bude u Dječjem vrtiću. Kao što ste svima  
poželjeli svako dobro za Božić, odnosno novu godinu, to je blagdansko doba, doba darivanja 
pa evo na moju adresu je stigao jedan magazin, jedan poklon isključivo za Vas. Riječ je o 
gospodina Kraljevića kojeg ste prošli puta onako nekako spomenuli čudno za to da od kuda 
njemu bila Nagrada grada, odnosno jedna od nagrada Grada, čovjek je očito čuo i poslao mi 
taj njegov magazin, glavni magazin koji reklamira cijeli Miss Universe, a koji ide i u avione, 
koji ide po cijelom svijetu tako da na kraju krajeva imate reklamu Esplanade, imate reklame 
Hotela Brijuni, imate puno toga, imate fotografije gospodina Kraljevića s gospodinom 
Trumpom, a isto dvije stranice prije i reklamu Novogradiško glazbeno ljeto koji smo dobili za 
cijenu tiska ovoga. Znači, imamo privilegiranu situaciju da magazin koji ide po cijelom 
svijetu, koji kola u avionima, u svim in-mjestima da se iz svih ostalih spominje Nova 
Gradiška. Gospodin Kraljević smatra da je to njegov mali doprinos i on to radi svake godine. 
Pa evo ja ću Vam pokloniti u njegovo ime za Božić i novu godinu pa da shvatite o čemu je 
riječ.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Ja ne mogu nego ne zahvaliti se, nisam dobio nikakvu 

značku, ali evo za početak i ovo je dosta. Hvala lijepa gospodinu Kraljeviću.“ 
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DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ odgovorio je da je. 
 
IVAN ADŽIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Evo, ovdje smo se sastali zbog III. 

rebalansa Proračuna kojeg moram naglasiti da se odmah smanjuje za milijunske cifre, 
odnosno radi se o više desetaka milijuna kuna oni koji preračunavaju u to tako da većina 
ovoga Proračuna kada bi se uzela, uzima se za naknade za zaposlene u gradskim tvrtkama. 

Moje pitanje se odnosi koliko novca mjesečno se izdvaja za naknade znači 
zaposlenima u gradskim tvrtkama bilo to kada se zbroji sve to Vrtić, Odlagalište, Industrijski 
park i tako dalje, mjesečno, može u kunama, može i u eurima. Naravno, ako bih mogao dobiti 
i broj zaposlenih sa svim podacima koji rade u tim tvrtkama ako može za idući puta? 

Drugo pitanje se odnosi, sport koji je bitan za naš grad, posebno za mlade koji u svim 
sportovima se druže na neki način, ne postoje veliki i mali sportovi, Grad treba brinuti o svim 
sportovima pa sam mislio male nesuglasice su došle u komunikaciji u Rukometnom klubu pa 
bih molio Grad i institucije Grada da malo porazgovaraju s time i da dođe do nekih 
komunikacija koje trebaju biti u tom smislu.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Opet, mislim, ako uzmemo djelatnost Gradske knjižnice, 

Gradskog muzeja, Doma kulture, Javne vatrogasne postrojbe, ja ću Vam reći njihove 
vrijednosti početne kada smo donosili Proračun bile su za Gradsku knjižnicu 195.000,00 eura 
na kraju su završili sa 185.000,00 eura. Muzej je sa 313.000,00 na kraju završio sa 
322.000,00, Dom kulture s 357.000,00 na 362.000,00, Javna vatrogasna postrojba sa 
458.000,00 na 456.000,00. Redovna djelatnost Dječjeg vrtića sa 1.898.000,00 na 
2.156.000,00, znači gotovo svi su dobili više. Za sve detaljne podatke ja ću zamoliti 
Pročelnicu pa neka ona izvuče iz Proračuna točno za sve da se vidi tko je što i kako jer mi 
ovdje imamo samo grupu, nemamo sve zajedničko imamo na ovom dijelu teksta s kojim ja 
raspolažem. 

S druge strane mi smo za sport za sljedeću godinu osigurali još 15.000,00 eura više i 
svake godine osiguravamo, znate na početku mandata 2016. to je bilo negdje oko 860.000,00 
kuna, danas je to već preko 1.600.000,00 kuna, 1.650.000,00 kuna već koliko je i uvijek 
dajemo za sport, ali se ne miješamo u sportske ekipe jedino ako treba pomoći. Ja nisam 
nažalost čuo i ako sam bivši rukometaš, nisam čuo nikakva događanja da su se dogodila, ako 
bude što trebalo mi smo tu, Grad, Savez sportova je tu pa ćemo pomoći ali ne bih sada ništa 
govorio što se tiče toga i što se tiče nekih čaršijskih priča. Kada budem saznao ja ću Vam dati 
svoje očitovanje vezano za to.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Dakle, odgovor će te dobiti u pisanom obliku. Što se tiče 

troškova za zaposlene, inače djelatnici Gradske uprave nemaju tako nekakve plaće s obzirom 
na sve što čine i da nema tih previše vanjskih suradnika realiziraju jako puno projekata, od 
nabave pa do izvođenja radova.“                                                                                                                           
             

Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga Predsjednica Gradskog vijeća 
zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda.         

 
 
Točka 2. PRIJEDLOG III. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA  

    NOVE GRADIŠKE ZA 2023. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu.  
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MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 
Vinka Grgića: „Kolegice i kolege, pred nama je III. izmjena i dopuna Proračuna za tekuću 
godinu. Na svakom rebalansu, na svakim izmjenama dvije stvari su bitne. Jedna je, da li je 
Proračun uravnotežen, znači da li smo potrošili ono što smo zaradili, da nemamo de balansa. 
Ova Izmjena je kazala, ne. Prihodovna i rashodovna strana su uravnotežene i što je najbitnije, 
što je najvažnije na kraju godine ono što treba istači i kazati, u svim segmentima obveze 
Proračuna prema svojim sugrađanima i građanima za njihov bolji i normalniji život, ovaj 
Proračun je ispunio očekivanja. Reći će sada ovdje netko, imate tamo prodaju zemljišta od 
nekakvih 1.500.000,00 eura, a niste realizirali. Ako na prvu pogledate to je tako, ali svatko 
onaj tko bi tako razmišljao bio bi u zabludi. Pogledate cijeli kontekst poslovne politike onda 
dobijete drugačije rezultate. Da bi ovaj Park i ova zgrada bili ovdje i da bi mi bili sada bitan 
faktor u ovoj Državi morate imati poslovnu politiku, pa kaže ovako, vi ne možete raspisati 
natječaj za nešto što nemate faktički unaprijed dogovoreno s nekim. Na takav način u Parku u 
ovog trenutka radi otprilike 1000 uposlenih. U najboljoj vjeri, u najboljoj namjeri kada vam 
dođe partner koji želi investirati, vi stavljate to u Proračun, raspisujete natječaj, on daje polog, 
nažalost okolnosti, pošto se radilo o velikoj investiciji, su bile takve da je dva puta 
zaustavljen, nije do danas ta investicija se ostvarila u našem Parku ali Grad nije ništa izgubio. 
Grad je prihodovao nešto, ali Grad i dalje mora nastaviti takvu poslovnu politiku i tako te 
stvari nisu bitno utjecale i ne utječu uopće na život naših građana. Ovdje je maloprije bilo 
riječi, Gradonačelnik je to odgovorio, sve naše ustanove, svi naši uposleni njihovi materijalni 
troškovi su rasli, sve naše udruge, svi naši obrtnici primjera radi dva puta smo samo u ovom 
kvartalu raspisali natječaj i dali subvencije našim obrtnicima što je vrlo značajno, to je vrlo 
značajna pomoć pogotovo onima koji tek počinju. 

Nas čeka puno posla u idućoj godini, stvorili smo Proračun pa zato se neću vraćati, 
naravno naš Klub će ove promjene podržati. Ja ću završiti također jednom talijanskom 
uzrečicom „lavoro subito“ od nove godine, na posao odmah.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba Hrvatske demokratske zajednice: „Gospodine 

Radić, mi ćemo ovdje izgleda postati poligloti, idući puta ćemo valjda na španjolskom, 
vjerojatno. 

Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naravno razmatrao je Prijedlog 
izmjena Gradskoga proračuna i naravno da ćemo biti protiv. Slušajući uvaženoga vijećnika 
gospodina Radića ja ne mogu ne odati se dojmu da smo čuli malo i nismo čuli ništa, da je 
gospodin Radić rekao da će se referirati na dvije stvari. Ja pratim jednako kao i kolega Radić, 
a rekao je samo jednu i ta samo jedna stvar koju je rekao je rekao da je Proračun uravnotežen i 
da je Proračun ispunio očekivanja, dakle pa onda vjerojatno su i ove izmjene ispunile 
očekivanja. 

Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice kao i većina naših sugrađana misli da 
Proračun nije ispunio očekivanja pa ni rebalans jer nije predvidio smanjivanje cijene Vrtića 
što je itekako važno pitanje koje muči naše sugrađane i mlade obitelji. Mi smo svjesni da je 
Proračun živo tkivo i da se Proračun prilagođava u prihodovanju i potrebama rashodovanja, 
ali nekako se ne možemo oteti dojmu da je ovaj Proračun poput klackalice malo gori, malo 
dol, pa izgleda kao dječje igralište. Ne mogu, a ne osvrnuti se dakle govoreći o ovim 
izmjenama Proračuna, ne mogu a ne osvrnuti se na 16., 17., 18. sjednicu Gradskoga vijeća. 
Na 16. sjednici od 18. srpnja 2023. kada je bio Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna za 2023. 
bili smo protiv i jasno smo rekli zašto smo bili protiv i ponavljamo te svoje argumente i sada. 
Bila su određena dodatna sredstva predviđena za uređenje Gradske tržnice i to značajna 
dodatna sredstva da bi se Tržnica što prije otvorila. Doista se iskreno nadamo da će Tržnica 
biti sutra otvorena. Opet nam je žao što na to otvorenje Tržnice, nadam se da nam je 
Gradonačelnik svima nama uputio poziv na otvorenje Tržnice. Smanjivalo se izdvajanja za 
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održavanje javnih površina, smanjili su se poticaji za razvoj gospodarstva, smanjivali su se 
poticaji za razvoj gospodarstva, zapošljavanja, ostao je isti iznos za stipendiranje, tada isti 
iznos za stipendiranje učenika i studenata. 

Izrazili smo ozbiljnu zabrinutost za zbrinjavanje mladih obitelji. Na istoj stavci su 
ostala uređenja dječjih igrališta, iste su ostale potpore za novorođeno dijete i istaknuli smo da 
nisu bile predviđene aktivne demografske mjere. 

Na 17. sjednici Gradskog vijeća održanoj 3. listopada 2023. druga točka je bila 
Izvještaj o izvršenju Proračuna, mi smo bili protiv i iznijeli smo vrlo jasne argumente koje 
iznosimo i sada. Govorili smo o manjku na prihodovnoj strani u prvih šest mjeseci, ali je to 
pokrio višak prenesen iz prethodnih godina. Tada smo istaknuli da većina te prihodovne 
strane odlazi na hladni pogon, na povećanje plaća što je nama jako drago da ljudima rastu 
plaće pa onda i kupovna moć. To potvrđuje da živimo bolje nego ikada dijelom zahvaljujući i 
mjerama Vlade ali smo isticali nezavršenost Gradske knjižnice, isticali smo ponovno cijenu 
koštanja, sufinanciranja roditelja Dječjeg vrtića i tada smo smatrali da nisu donesene aktivne 
demografske mjere. Govorili smo da je izvršenje Proračuna 2022. i u isto vrijeme 2023. bio 
niži za skoro 400.000,00 eura, govorim o istom razdoblju i da je izostalo, upozoravali smo, da 
je izostalo ozbiljno povlačenje novca iz europskih fondova. 

Da je došlo do povećanja komunalne naknade u odnosu na izvorni plan govorili smo, 
ukazivali smo opet na stambeno zbrinjavanje mladih i skrenuli smo tada, dakle u listopadu, 
pozornost da su izdvojena dodatna sredstva za uređenje Gradske tržnice koja ni tada nije bila 
završena. 

Ovim izmjenama Proračuna povećava se roditeljsko sufinanciranje cijene Vrtića, viši 
su komunalni doprinosi, rashodi plaća i materijalni rashodi, rashodi za Stručne službe Grada. 
Smanjuje se izdavanje za romsku manjinu na nula eura, bilo je malo, sada nije ništa. Smanjuje 
se iznos stipendiranja učenika i studenata iako su i njima porasli životni troškovi iako je i 
studentima pao životni standard i sve teže i teže je našim studentima iz našega grada studirati 
u velikim gradovima. 

Program socijalne skrbi, pomoć kućanstvima, djeci i mladima slabog imovnog stanja, 
potpora za stambeno zbrinjavanje mladih sve je to, to je kolega Adžić vrlo lijepo primijetio, 
dakle da rastu plaće ali ne i ovaj socijalni trenutak. 

Odjel za komunalne djelatnosti smanjuje iznos za 1.477.000,00 eura, održavanje 
javnih površina po ovom rebalansu smanjuju se za 100.000,00 eura, uređenje nerazvrstanih 
cesta za 500.000,00 eura. Ništa ne vidimo od zamaha izgradnje komunalne infrastrukture i 
nerazvrstanih cesta. Ja bih iskoristila i sada priliku, a što je s asfaltiranjem Trga kneza 
Višeslava koji je neasfaltiran i tako dalje?  

I po zadnjem rebalansu jasno smo rekli sve za Slogu, nije bilo u pitanju. Klub 
vijećnika je bio za taj rebalans, a sada vidimo da se taj isti rebalans gdje smo za Slogu 
podizali, sve za Slogu smo rekli tu jedinstveno i složno, sada se smanjuje za 470.000,00 eura. 
Ima li ili nema atletske staze? Nije nam drago što smo bili u pravu, nekada je čovjeku drago, a 
ovoga puta nije nam drago, a bili smo. Bilo bi nam drago da ste nas slušali i čuli kada smo sve 
ovo govorili na 16., 17. i 18. sjednici Gradskog vijeća.“ 

 
IVAN ADŽIĆ: „Znači, ovdje se nalazimo na III. rebalansu Proračuna što govori da 

sve ovo što do sada je bilo i na neki način prenapuhano. Radi se o prenapuhanom Proračunu 
kojem iz ovih stavki koje smo maloprije pročitali, kolegica je rekla ja ću ih malo ponoviti gdje 
se sve to umanjuje. Kolega je već spominjao prihod od dugotrajne imovine, zemljišta 
1.500.000,00 eura kada se pretvori to u kune, sami pretvorite i tu dolazi do Upravnog odjela 
za komunalne djelatnosti od 1.500.000,00 eura, to je već 3.000.000,00 eura koje nije 
realizirano. 
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Reći ću neke stavke koje su realizirane malo više od planiranog, na primjer Stručne 
službe Grada 283.000,00 eura ili na primjer poticaja razvoja turizma od 30.000,00 eura. One 
koje još nisu, a u minusu su i trebale bi biti ako mislimo na dobro i na sve građane Nove 
Gradiške pomoć obiteljima, kućanstvima, socijalno ugroženima, Program socijalne skrbi, 
pomoć djeci i mladima slabijeg imovinskog stanja, potpore za stambeno zbrinjavanje, 
predškolska sredstva za plaće i materijalne troškove zaposlenih u Dječjem vrtiću. Znači, iz 
svega ovoga što sam rekao naravno neću podržati ovaj Proračun.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Referirati ću se samo na par stvari, na objašnjenjima. Viši 

komunalni doprinos, kolegice Ptačnik rekli ste, to je upravo ovo što se kuće grade, to nije 
komunalna naknada. Znači, povećanje drastično je došlo do velikog broja izgradnje 
obiteljskih, više-stambenih i drugih i inih zgrada u Novoj Gradiški tako da je to za svaku 
pohvalu.  

Hajde vidimo i da riješimo pitanje toga Vrtića. Vrtić ne košta 750,00 kuna, Vrtić košta 
najmanje 2.500,00 kuna, a ovu razliku 1.750,00 kuna daje Grad, roditelji daju tek 750,00 
kuna. Znači, a i pitanje je sada kada napravimo novu sliku uz povećanje energenata, uz 
povećanje namirnica, uz povećanje plaća koje smo osigurali osam ili devet posto za djelatnike 
Vrtića, koliki će tek troškovi biti? Nemojmo pričati 750,00 kuna, roditelji bi trebali dati 
2.500,00 kuna, toliko košta Vrtić i to je minimum minimuma. Mi dajemo 1.750,00 kuna, to 
nije mizerno, to je 70 posto, roditelji su na tek 30 posto vrijednosti, a kažem kada dobijemo 
još prave vrijednosti onda ćemo znati koliko je uistinu, a bojim se da će biti puno više. 

Spomenuli ste Trg kneza Višeslava, da, evo mi smo, naš plan je u sklopu 
rekonstrukcije, sjećate se kada smo određivali Ulicu Zrinskih i kada se Ulica Zrinskih završila 
onda smo krenuli taman kada su asfaltirali zadnji sloj, onda smo ih angažirali da naprave i 
završni sloj Lanosovićeve i Lobine ulice i isti takav plan je kada budemo sagradili ili pri kraju 
kada budemo završavali južni dio Radničke ulice ili ispod Gajeve ulice, ispod Kovačevca jer 
on je i neposredno povezan i on će tom pješačkom kolnom stazom biti spojen s Trg kneza 
Višeslava onda će cijelo to naselje, preostali dio naselja će dobiti taj završni asfalt koji nije 
dobio 30, 40 godina. To je razlog. 

Ali evo, kako je nama i Dan grada i pred kraj godine kako imamo i ovu završnu 
sjednicu, danas je 19. prosinac, imam potrebu pročitati ono malo nešto što smo radili, ono 
malo.  

Znači, završili smo rekonstrukciju tribina na Slogi, ovih dana potpisujemo ugovor za 
reflektore, očekujemo isto ugovore za tartan stazu jer neki su se žalili na tu nabavu zbog 
određenog, jedne informacije pa smo prolongirali, već bi dobili sve međutim 27. 12. će tek 
biti otvorenje. Semafor je ugrađen, proveli smo natječaj i očekujemo ovo što sam već rekao, 
uređenje dječjeg igrališta Kikićevog naselja. Sufinancirali smo energetsku učinkovitost 
Gajeve I., pomogli smo u adaptaciji, također smo sufinancirali adaptaciju Društvenog doma u 
Ljupini. Završili smo veliki projekt BIOSOL i na osam objekata u vlasništvu Grada instalirali 
isto toliko elektrana u ukupnoj vrijednosti snazi 100 kilovata. Sutra ćemo očito staviti točku 
na i za Gradsku tržnicu. Uređenje fasade Gradske knjižnice, odnosno Robne kuće. Krenuli 
smo projekt izgradnje nove plohe Deponija s kojim će nam omogućiti sljedećih 15 godina da 
budemo bezbrižni što se tiče smeća. To je 12. projekt, 13. projekt  promijenili smo dva DPU-a 
u Industrijskom parku kako bi našim investitorima omogućili urbanističko-plansku 
dokumentaciju za lakše i brže dobivanje građevinskih dozvola. 

Vodovod zapadne Slavonije – projekt opskrbe pitkom vodom, znači tri ulice, gore 
Voćarska, onda u Prognaničkom naselju i još produžetak, nastavak odvojka braće Radić. 
Znači, svi ljudi će dobiti, sve kuće u gradu će imati priključak na vodu koju nisu imali nikada. 
Krenuli smo s izgradnjom šetnice Šumetlica. Napravili smo, zgotovili smo projektnu 
dokumentaciju za Gajevu ulicu ishodimo građevinsku dozvolu, rekonstruirali smo 
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Željezničku ulicu uz groblje, izgradili smo kružni tok Paun, izgrađujemo i završavamo 
odvojak, cestu odvojka Trpimirove prema novom Vrtiću. Potpisali smo ugovore za 
rekonstrukciju Psunjske ulice i Kožarske ulice za koje očekujemo vrlo brzo početak gradnje. 
Završili smo početkom godine parking Naselja Urije. U ovom trenutku smo u završnoj fazi 
rekonstrukcije Gundulićeve ulice. Zbog kvalitete izgleda kioska na groblju kupili smo tri 
kioska i sproveli javni natječaj i instalirali tamo. Krenuli smo i završili smo glavni projekt za 
izgradnju novoga Vrtića dolje u Župi Jug ili donjoj zoni. Završili smo pročistač, projekt koji 
nekoliko godina traje u sklopu aglomeracije i završili smo CEKOM. To je 27 projekata. 

Jednostavno mislim da smo mogli više, napravili bi, ali nismo imali dovoljno 
sredstava i nismo imali dovoljno izvora za ta sredstva. Vjerujte mi, 27 projekata nije malo. 

S obzirom da u doba moga upravljanja nikada nisam prerezao ako nisam bio negdje 
gost, ni na jednom projektu nisam prerezao vrpcu pa neću ni sutra prerezati vrpcu i obično sve 
to skupa što se odvija, odvija se onako vrlo skromno, osim obilježavanja Dana grada tako da 
nemamo posebne goste. Sutra ćemo konkretno pozvati izvođače, sudionike te gradnje, 
nadzore, ljude koji su direktori sada bili, koji su bili prije, svi koji su doprinijeli tome i 
nemamo visokih gostiju, neće biti pozdravnih govora, samo mi ljudi koji su sudionici tih 
projekata pa isto tako gotovih svih ovih 27 projekata koje smo radili osim CEKOMA gdje je 
direktor imao pravo i želju da to napravi na veliko otvorenje, ni na jednom projektu ga 
medijski ne eksponiramo na onaj način koji bi netko drugi eksponirao. Zbog toga nismo zvali 
niti jednog vijećnika, ali ja sam rekao jer smo sutra tamo oko 11,00 sati i tko god može dobro 
došao, zaista. I sada da sam drugačiji, da sam malo drugačiji, da želim se uslikati, 
fotografirati, pozvati sve ostale i potrošiti puno više novaca na prezentaciju onda bi na svaki 
27 projekata vas zvao, onda je pitanje kada bi radili, vjerojatno ne bih. Vi imate svoju 
autonomnost poslovanja ne morate nikoga pitati, a mnogi imaju, mnogi to nemaju i ne mogu 
jednostavno doći i zato ako se nešto događa onda zaista to bude svi zajedno kao svečana 
sjednica Gradskog vijeća ili neke druge stvari. Imali smo prilike za bazen evo, to je bio jedan 
bitan projekt i ključan. Tako da ova godina je po nama bila uspješna, da li smo mogli bolje, 
mogli bi da je bilo dovoljno novaca, a dali smo sve od sebe da napravimo i realiziramo i 27 
projekata. Toliko ćemo imati i sljedeće godine jer Plan za sljedeću godinu je napisan ovdje 
koji sam prezentirao za prošli Proračun tako u principu da svake godine 25, 24, 27 projekt to 
nam je limit, ne na našu, mi vam možemo i više ali nemamo dovoljno novaca, onoliko koliko 
imamo i to je sve skupa oko 5.000.000,00 eura. Nekada je toliki bio ukupan Proračun, a mi, 
naravno to nisu naši novci jer velika veličina su novci sufinancirani od domaćih fondova ili 
europskih fondova. Nikada ne bi došli do toga, do takve realizacije, zato imamo puno 
projekata u ladici gdje gledamo u bilo kojem trenutku kada nešto se otvori i onda nam je žao 
ako neke institucije koje također gdje se i raspiše natječaj da oni mogu participirati u tome, 
oni se ogluše jednostavno i onda traže od nas, onda mi vidimo i nama bude neugodno, njima 
ne bude, ne znam zašto, ne znam dokle, vjerojatno dok se ne promjene, ali dobro, to je tako. 

Zaključiti ću s ovime da smo zadovoljni i zahvaljujem se svim sudionicima realizacije 
ovih projekata od Gradske uprave, od pročelnika, predsjednice, od svih vas direktora, 
ravnatelja i koji su doprinijeli ovakvom razvoju, a isto tako bili ste na svečanoj sjednici Dana 
grada gdje je bio Predsjednik Republike koji je o nekom, da li je promaklo ili ne nekome, 
međutim jedna ključna riječ koja je bila nakon prezentacija, govora Dinkinog i mog je rekao, 
ostanite i dalje među prvih deset.“         

 
 Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 89. Zakona o proračunu („Narodne novine“, 
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broj 144/21.) i članka 54. Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju 
proračuna („Narodne novine“, broj 85/23.), te članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada 
Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
Grada Nova Gradiška za 2023.  

 
KLASA: 400-01/23-01/06 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 

 
(III. izmjene i dopune Proračuna Grada su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 3. PRIJEDLOZI IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADA  
    NOVE GRADIŠKE ZA 2023.: 

 
a) gradnje komunalne infrastrukture 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste razmotrio je 
Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gradnje komunalne infrastrukture te će isti podržati.“ 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Mi smo razmotrili, mi ćemo biti protiv.“ 
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu 
(„Narodne novine“ broj 68/18., 110/18. i 32/20.) i članka 34. stavak 1. alineja 2.   Statuta 
Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
građenja komunalne infrastrukture na području  

Grada Nova Gradiška za 2023. godinu 
 

KLASA: 363-02/22-01/11 
URBROJ: 2178-15-01-01-23-10 
 

(II. izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
b) održavanja komunalne infrastrukture 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača Vinka Grgića: 
„Klub vijećnika Nezavisne liste razmotrio je Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja 
komunalne infrastrukture, te će isti podržati.“ 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Mi smo razmotrili, mi ćemo biti protiv.“ 
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 72. Zakona o komunalnom gospodarstvu 
(„Narodne novine“ broj 68/18., 110/18. i 32/20.) i članka 34. alineja 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
održavanja komunalne infrastrukture u  

Gradu Nova Gradiška za 2023. 
 

KLASA: 363-02/22-01/11 
URBROJ: 2178-15-01-22-14 
 

(Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

c) poticanja razvoja turizma 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER nakon što je pozdravila nazočne, u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića 
razmotrio je izmjene i dopune Programa razvoja turizma i biti će za.“ 
 

MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je poticanje turizma, to jest 
djelatnost turističke i njenu programsku aktivnost i na ovim izmjenama velika su povećanja 
sredstava na Glazbenom ljetu, zatim na izgradnji spomen biste Puci Pintariću, pa evo prije 
nego što se očitujemo, damo svoj stav, voljela bih znati što je u tih 10.00,00 eura, da li je 
autorski rad, o kojem materijalu se radi, gdje će biti bista, pa evo nakon toga onda  ćemo se 
očitovati.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Riječ je o akontaciji, osiguranoj akontaciji, ne znamo kolika će biti 

ukupna vrijednost, ali da možemo pokrenuti postupak izrade spomenika za Pucu Pintarića.“ 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ: „Pa evo, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice 

neće prihvatiti rad, to jest unatoč tome što je kvaliteta, ali su povećavanja sredstva takva i 
mislimo da treba stati na loptu i zbog Glazbenog ljeta gdje se zaista može reći da je to 
tradicionalna manifestacija i sve ove ostale, ali se stavke konstantno povećavaju, postoje i 
druga polja gdje treba ulagati, a ovdje malo ipak stati na loptu.“ 
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DINKA MATIJEVIĆ: „Ja ovdje sada moram reći da pričamo o poticaju razvoja 
turizma. Biti će te svjedoci kada dođe Izvješće, dakle u Novoj Gradiški otvoreno je četiri nova 
apartmana, 56 posto je povećanje dolazaka i noćenja. Dakle ovdje se radi o ulaganju u turizam 
kao gospodarskoj grani tako da ne treba tumačiti povećanje sredstava i drugi su zaslužili, tu 
nema usporedbe, znači svi vrijedno rade i svi zaslužuju sve pohvale, ali ovdje je zaista 
Program poticanja razvoja turizma. 

Evo svjedoci smo, jučer je došla nova pozornica u naš park, brendira se park kao novi 
turistički proizvod jer su svi uključeni, svi dobro došli raditi. Dakle, pričamo o poticanju 
razvoja turizma, a Novogradiško glazbeno ljeto je jedan od tih ključnih proizvoda koji ovaj 
Grad dovodi goste, povećava se turistička potrošnja, drugi smještajni objekti se otvaraju tako 
da ima smisla. Evo, morala sam se uključiti u raspravu.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Malo me čudi s obzirom da dr. Marija Mihaljević, Vi ste doktor 

znanosti upravo u toj društvenoj domeni ili umjetnosti pa me čudi što Vas iznenađuje da 
10.000,00 eura ulažemo u spomeničku infrastrukturu, u spomenik koji će biti rad akademskog 
kipara, ne bilo koga. Tako da je to bila neka druga stvar, da je to možda bila riječ o sportu ili 
nekim drugim stvarima, žao mi je što to ste izgovorili Vi, mogao je to i netko drugi, Vi živite 
taj život i znate što to znači. 

Isto tako ste me pomogli u radu, našoj suradnji neke stvari napomenuti koje su bile 
dobre, odnosno koje nisu bile dobre, koje smo možda htjeli malo staviti u grad i tako dalje jer 
Vas smatram zaista osobom koja brine o tome gradu, a mogli ste reći nešto drugo, a ne i ovo 
što je Vaš fah, nešto u čemu uživate a na kraju krajeva, to je moje subjektivno mišljenje.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ: „Hvala Gradonačelniče, nije riječ o tome naravno da sam 

ja za bistu, ali neke druge stavke s njima se ne slažemo, ali za spomenik našem zavičajniku, 
daleko od toga, ja sam osobno i naša Lista za. Prema tome mislim da ovdje na različitim 
poljima različito razgovaramo.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Mislim da nije bilo shvaćeno pitanje uvažene kolegice 

Mihaljević. Ona je postavila pitanje gdje se planira postaviti bista Pucina? 
Znam da malo izlazim iz ovih okvira, jako je lijepo što je grad otvorio onu ogradu 

ispred Staroga suda gdje su one biste došle do izražaja. Bilo bi lijepo kada bi i bista, a to je 
isto u smislu turističkog uređenja grada ispred onog rugla od Vojarne, dakle bista Josipa Jurja 
Strossmayera kada bi se preselila tamo gdje je sada bio i taj jedan dio s bistama, dakle nas 
zanima gdje će biti postavljena bista Pucina?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „U sklopu Projekta rekonstrukcije zapadnog dijela Trga u našem 

gradu, sve one biste koje su tamo koje su postojeće, znači tri, bilo ih je nekada četiri, za 
četvrtu ja ne znam gdje se nalazi, one će biti rekonstruirane na način da će biti okrenute prema 
šetačima jer će se tu napraviti jedna lijepa promenada, ne više prema cesti i biti će nešto bliže 
što se tiče toga, a što se tiče same Pucine skulpture, ovo što imamo tamo ovo su velikani na 
razini Hrvatske, a Puco je bio naš, bio je tu jedan među nama i kretao se između nas, 
zabavljao nas na sve moguće načine tako da želimo s njim imati upravo taj kontakt, osobni 
dodir gdje će on biti ne maknut u tu kolonadu struktura već negdje u projekciji hajdemo reći 
ispred zgrade sadašnje Turističke zajednice. Biti će u prirodnoj veličini i biti će u onom svom 
hodu s gitarom gdje će svatko moći pokraj njega doći, slikati, zagrliti ga ili već nešto treće, to 
su oni hrabri tako da njega mislimo upravo tamo, ne mislimo ga zatočiti u prostoru već da 
bude, da živi s nama kao što je i njegov život bio.“ 
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DINKA MATIJEVIĆ: „Zahvaljujem Gradonačelniku, ali ne smijemo zanemariti ovaj 
prijedlog o Trgu hrvatskih velikana i što imamo za već postojeće biste za koje zapravo ne 
znaju ni naši sugrađani, a kamoli kada netko dođe u grad. Treba i taj prijedlog razmotriti.“     
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 32. Zakona o turističkim zajednicama i 
promicanju hrvatskog turizma („Narodne novine“ broj 52/19. i 42/20.) i članka 34. alineja 2.   
Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo 
je   
 

II. IZMJENE PROGRAMA 
poticanja razvoja turizma Grada Nove Gradiške za 2023.  

 
KLASA: 500-01/22-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-26 
 

(II. izmjene Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
d) javnih potreba u području socijalne skrbi 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ u ime Klub vijećnika Nezavisne liste grupe 

birača nositelja Vinka Grgića: „Naš Klub je razmotrio Prijedlog izmjena i dopuna Programa 
Grada Nove Gradiške za 2023. godinu, to jest javnih potreba u području socijalne skrbi i mi 
ćemo takve iste prihvatiti.“ 
 

MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je izmjene Programa javnih 
potreba na području socijalne skrbi Grada Nove Gradiške i s obzirom da se smanjuju na 
različitim aktivnostima, pomoći obiteljima, umirovljenicima i tako dalje. Na nekim stavkama 
sve ostaje isto i evo bila sam nedavno u jednoj općini našoj susjednoj pa je bila jedna 
zanimljiva i vrlo pohvalna akcija. Svi umirovljenici su dobili po 40,00 eura, a neki naši su u 
tako lošoj situaciji pa su rekli da bi bili zadovoljni s 20,00 eura, pa eto za razmišljanje da se i 
toj skupini koja je najugroženija s najnižim mirovinama pomogne. 

Evo, iz svih tih razloga, zbog smanjivanja i nesenzibiliziranja dovoljno za određene 
grupe i aktivnosti; Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će biti protiv.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Već nekoliko puta se kroz sjednicu provlači smanjuju se 

sredstva za stipendije, socijalne pomoći, nešto će reći kolegica, voditeljica Đeraj odgovoriti da 
u principu ne dolazi do smanjivanja sredstava nego objasniti što se događa u Proračunu da se 
to radi razmjerno o broju korisnika potreba zahtjeva. Evo, ja bih voljela to.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Sjećam se priče prije sedam, osam godina kada je tadašnji 

gradonačelnik davao božićnicu, oni su to zvali božićnica, na način da ljudi koji su se javili bio 
vrlo uzak vremenski period da se jave od možda tjedan dana i onda su dobivali pakete u 
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jednom od lokalnih trgovačkih poduzeća, odnosno trgovina. Mi smo to maknuli pa smo rekli 
dobiti će te određene novce ali tokom cijele godine, nekome neka to bude božićnica, nekome 
neka bude uskrsnica, nekome neka bude godišnji odmor, regres ili već što pa smo ove godine 
podijelili 66 takvih pomoći jednokratnih, samcima i 136 obiteljima koji imaju cenzus ispod 
onoga što smo stavili. 

Znači, pomogli smo preko 200 obitelji umirovljenika tako da ako oni dođu sada svi 
onda će to sada biti božićnica. Drugi eksponiraju, daju možda za Božić i onda kažu, da, da mi 
smo dali za Božić, mi imamo božićnice. Mene isto pitaju, uzmu odmah na početku godine i 
onda kažu Gradonačelniče kada će božićnica? Pa jeste li uzeli? Jeste, pa onda, a mi ne želimo, 
jednostavno nekome treba u 9. mjesecu za drva na primjer, nekome treba u 11. mjesecu za 
kolinje, trebalo je sada više vjerojatno ne i tako dalje.“    
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

II. IZMJENE PROGRAMA 
javnih potreba području socijalne skrbi  

Grada Nove Gradiške za 2023.  
 

KLASA: 500-01/22-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-27 
 

(II. izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
e) predškolskog odgoja i obrazovanja 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe 

birača nositelja Vinka Grgića: „Naš Klub je razmotrio Izmjene i kao takve ćemo ih prihvatiti.“ 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Mi smo razmotrili, mi ćemo biti protiv.“  
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   

 
 

II. IZMJENE PROGRAMA 
predškolskog odgoja i obrazovanja  

Grada Nove Gradiške za 2023.  
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KLASA: 500-01/22-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-28 
 

(II. izmjene Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
f) promicanja kulture 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
JELENA KOVRE nakon što je pozdravila nazočne u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Što se tiče ovih izmjena Programa poticanja 
kulture, odnosno rada Knjižnice, Gradskog muzeja i Doma kulture odnosno financiranja istih, 
mi smo sve proučili i sa svime se slažemo.“ 
 

MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je izmjene Programa promicanja 
kulture za tri gradske ustanove i biti će suzdržan.“ 
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, 5 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

II. IZMJENE PROGRAMA 
promicanja kulture  

Grada Nove Gradiške za 2023.  
 

KLASA: 500-01/22-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-22 
 

(II. izmjene Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
g) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je dostavljene materijale  što 
se tiče organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja i kao takve ćemo ih prihvatiti.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Izmjene organiziranja i 
provođenja zaštite i spašavanja Grada Nove Gradiške za 2023. godinu i evo bez mnogo 
komentara biti ćemo suzdržani .“ 
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   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, 5 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

II. IZMJENE PROGRAMA 
organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja  

Grada Nove Gradiške za 2023.  
 

KLASA: 500-01/22-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-23 
 

(II. izmjene Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
h) korištenja sredstava ostvarenih raspolaganjem poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
KREŠIMIR KUŠENIĆ nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika 

Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste 
razmotrio je predmetni Prijedlog pod točkom 3 h) i podržati ćemo.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub Hrvatske demokratske zajednice biti će suzdržan, međutim još bih zloupotrijebio 15 
sekundi. Zadnja mi je točka pa evo svima vama kolegice i kolege, djelatnici gradskih službi, 
direktori, želim vama i vašim obiteljima sretan i blagoslovljen Božić, bolju novu godinu, 
Gradonačelniče onda neka bude 40 programa, ne 27. Šalim se, svima vama želim sve najbolje 
i uspjeh u 2024..“ 
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, 5 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 25. i 49. Zakona o poljoprivrednom zemljištu 
(„Narodne novine“ broj20/18, 115/18., 98/19. i 57/22.) i članka 34. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
korištenja sredstava ostvarenih raspolaganjem poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Nove Gradiške za 2023.  
 
 

KLASA: 320-01/22-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-09 
 

(Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
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Točka 4. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA  
     NOVE GRADIŠKE ZA 2024. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
VLATKO GREINER u ime Kluba Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Na stolove smo dobili izrađen Prijedlog programa rada Gradskog vijeća Grada Nove 
Gradiške za 2024. godinu. On je, hajdemo reći, kao i svake godine nekakav, redoslijed je isti 
tako da nemam tu ništa posebno za dodati, mi ćemo prihvatiti taj Prijedlog.“  

 
DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Evo, ja bih se samo jednom rečenicom osvrnuo na ovaj prostor, to je neka kao kongresna 
dvorana ili tako nešto, jako je lijepa, jako je biti ugodno unutra i meni je čak bolja od Gradske 
vijećnice tako što se mene tiče može do kraja mandata Gradsko vijeće biti ovdje, biti ću 
zadovoljan. Jedino ne znam zašto ove rupe, vide se ove cijevi, instalacije, je li to mora biti ili 
je to neko tehnološko unaprjeđenje, slab sam u tehnici pa vidjeti ću ako dođe direktor poslije 
pa ću ga pitati. 

Program rada Gradskog vijeća, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice 
razmotrio je ovaj Program rada, mi ćemo biti za. To je okvirni popis tema i termina rasporeda 
koje Gradsko vijeće ima iz nadležnosti koje daje Statut i Zakon o lokalnoj, odnosno 
regionalnoj samoupravi. Točka 3. ovoga Programa zapravo je vrlo bitna što znači da osim 
onih pitanja koja su navedena u točki 2. gradski vijećnici mogu predlagati točke Dnevnog 
reda koje su bitne za rad i razvoj Grada, a koje se također odnose na djelokrug rada Gradskog 
vijeća. Mi u našem Poslovniku nemamo predviđene tematske sjednice, dakle to su one 
sjednice gdje je jedna točka Dnevnog reda, gdje nema Aktualnog sata, samo tematska 
sjednica, ali ima nekih drugih varijanti koje su bliske tome pa bi možda u nekom narednom 
sazivu, u nekom narednom periodu trebalo razmišljati o mogućoj dogradnji Poslovnika pa 
samim time bi se dogradio i Program rada Gradskog vijeća na način da bi se odredile ili dale 
mogućnosti određivanja tematskih sjednica u četverogodišnjem mandatu. Bez obzira na ovo 
što sam rekao sada na kraju, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će biti za.“  
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez  

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. stavku 1. podstavka 21. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
PROGRAM RADA 

Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške za 2024. 
   

KLASA: 029-02/23-01/08 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 

(Program rada je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
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Točka 5. PRIJEDLOG ODLUKE O PRODAJI STANA U VLASNIŠTVU GRADA 
     NOVE GRADIŠKE NA ADRESI ULICA SLAVONSKIH GRANIČARA 19 
     U NOVOJ GRADIŠKI  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

 DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je razmotrio Prijedlog odluke o prodaji stana 
u vlasništvu Grada Nova Gradiška na adresi Ulica slavonskih graničara 19 kod nas u Novoj 
Gradiški. Proučili smo Elaborat, mislim da je korektan da je čak početna cijena i relativno 
niska, međutim vidjeti ćemo kako će taj cijeli postupak završiti. On je kažem sukladno Statutu 
i općim načinu kako se raspolaže nekretninama u vlasništvu Grada. Međutim, ostaje jedan dio 
malo nejasan nam pa ću samo zamoliti Pročelnika da odgovori u onom dijelu koji se odnosi 
na izvadak iz zemljišne knjige pod c), to je teretovnica, uknjižba založnog prava, Sporazum o 
zasnivanju založnog prava na nekretnini Kent banka. 

Da li se to odnosi na taj stan ili s obzirom da ima oko četiri stana tu ili se odnosi na neki 
drugi stan?“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „ Predmetno založno pravo se ne odnosi na stan u 

vlasništvu Grad  nego na poslovni prostor u prizemlju , odnosno etažni dio označen sa E-2.“ 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „S obzirom na objašnjenje Klub vijećnika Hrvatske 

demokratske zajednice će glasati“ za“.“ 
 
KREŠIMIR KUŠENIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Vijećnici Nezavisne liste su razmotrili taj Prijedlog i podržati će ga.“  
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 13. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o prodaji stana u vlasništvu Grada Nova Gradiška  
na adresi Ulica slavonskih graničara 19 u Novoj Gradiški   

 
KLASA: 940-02/23-01/13 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
 DINKA MATIJEVIĆ: „Prije nego što zaključim s radom naše 19. sjednice evo prije 
svega čestitam Gradonačelniku i njegovom Zamjeniku, našim pročelnicima, voditeljima naših 
odsjeka, svim djelatnicima Gradske uprave na vrlo uspješnoj godini, na svim rezultatima koje 
su postigli tijekom ove godine. Nadam se da će vam sljedeća biti još uspješnija naravno uz 
podršku Gradskog vijeća. 
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Mojim dragim kolegicama i kolegama isto tako evo zahvaljujem zaista na predanom 
radu bez obzira na sve, konstruktivnom, svi ste bili vrlo aktivni, dolazili na sjednice i mislim 
da smo jedan zaista lijepi primjer kako funkcionira ovo predstavničko tijelo. 

Svima vam želim zaista puno mira i blagoslova za naše nadolazeće blagdane i jako 
puno uspjeha, kako u vašem privatnom tako i u poslovnom životu.  

I posebna zahvala je mome timu, to je Darku, Neli i Zlatku na svemu što smo zajedno 
u ovoj godini i čeka nas i dalje ovakav rad tako i vama hvala od srca.“  
 

Predsjednica Gradskog vijeća je zaključila rad 19. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Nove Gradiške u 13,40 sati. 

 
 
VODITELJ ZAPISNIKA             PREDSJEDNICA 
             GRADSKOG VIJEĆA 

Nela Bednarik       Dinka Matijević, mag.oec. 
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